

LLWWEMA 13th General Assembly (September 10-14, 2010)

Press Release ... November 23, 2009

Revival Meeting – Rev. Thomas Wang will be the Key Note Speaker

Rev. Thomas Wang 王永信牧師

王永信牧師，於 1925 年出生於中國北京，是家族中的第三代基督徒。王牧師在 1949 年離開中國，曾在香港、台灣及歐洲居住，而於 1958 年移民赴美深造。王牧師於 1953 年開始全職事奉，1961 年在美國底特律市創辦中國信徒佈道會，1976 年在香港開始華福運動。1985 年，王牧師接受世界洛桑福音事工委員會之邀擔任副主席，於 1987 年擔任該運動之國際主任。於 1989 年創立主後二千普世福音遍傳運動。王永信牧師目前擔任大使命中心會長。



蒙神感動，王牧師對於他的第二故鄉，美國，有越來越深的負擔。過去三十多年，王牧師差不多每年寫信給美國各界領袖，爲了美國屬靈的復興。最近，他更進一步受感動編輯並出版《美國，歸向真神》一書。450,000 餘萬冊已經寄贈給美國各級與各界領袖，用愛心提醒美國不忘記她基督教的根源，並呼喚她悔改，歸回祖先的信仰。

Thomas Wang was born in Beijing, China in 1925 into a third-generation Christian family. He left China in 1949, lived in Hong Kong, Taiwan and Europe, and finally came to America in 1958 as an immigrant. In 1953 Thomas Wang began to serve as a full-time minister. In 1961 he was used by the Lord to found the Chinese Christian Mission and in 1976 the Chinese Coordination Center for World Evangelism. He served in 1987 as the International Director of the Lausanne Committee for World Evangelization, and then in 1989 as the International Chairman of the AD2000 and Beyond Movement. He founded the Great Commission Center International in 1989.

Published by LLWWEMA (2007-2010) www.LLWWEMA.org

President: Rev. Dr. Wilson Lee

Bread of Life Church 2780 Lomita Blvd., Torrance, CA 90505, USA

Phone: 310-325-7777 Fax: 310-325-7853 (Email: WilsonLee@breadoflifechurch.org)

English Secretary: Ronald & Pauline Lee (Email: rpklee@yahoo.com)

LLWWEMA 2007-2010

In addition to the above mentioned global ministries, God has laid upon his heart a genuine burden and love for his second homeland America. For over 20 years, Dr. Thomas Wang has been waging a letter-writing campaign for a spiritual renewal of America through his annual correspondences to leaders of this nation. He initiated the AMERICA, RETURN TO GOD Prayer Movement in 2006 and edited the book America, Return to God. 500,000 copies of it have been sent to American leaders of all levels and professions. The 2nd edition has been published this year.

With Mr. & Mrs Wang Ming Dao 拜望王明道先生夫婦(1980 年)



(Source: Great Commission Center International, <http://www.gcciusa.org/president.htm>)

----- ##### -----

----- ##### -----

Published by LLWWEMA (2007-2010) www.LLWWEMA.org

President: Rev. Dr. Wilson Lee

Bread of Life Church 2780 Lomita Blvd., Torrance, CA 90505, USA

Phone: 310-325-7777 Fax: 310-325-7853 (Email: WilsonLee@breadoflifechurch.org)

English Secretary: Ronald & Pauline Lee (Email: rpklee@yahoo.com)